
                                                                      Zápisnica 

 napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konané dňa 22. 6. 2017 

 

Prítomní: 

MVDr. Július B A L O G, MUDr. Radovan B A N Í K, Mgr. Martina BRISUDOVÁ, Mgr. 

Pavel J Á N O Š Í K, Daniel K A M A S, Ján K U L I C H. Zdeněk PITLIAK,  Zdenko  

R A Č K O, Peter S I T O R,  Bc. Ján S K Ý P A L A, Bc. Martina TÓČIKOVÁ, Mgr. Lenka  

S O J K O V Á 

 
Ospravedlnený: 
Matej ALBERT 

 

Primátor:                            Pavel GAVALEC 

Prednosta:                          Ing. Pavel OLŠIAK  

Hlavná kontrolórka:           Iveta LAKOTOVÁ 

Zapisovateľka:                    Marta KUPČEKOVÁ 

 

Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta  p. Pavel Gavalec, 

ktorý privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 12 poslancov 

a preto je uznášaniaschopné. 

 

Kto je za to, aby  overovateľmi zápisnice boli:  1. Mgr. Pavel JÁNOŠÍK 

                                                                           2. MUDr. Radovan BANÍK 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli Mgr. Jánošík a MUDr. Baník?    

11 za                                                  - proti                                    - sa zdržali hlasovania 

                                                                                                           Albert, Kamas neprítomní                                                                                                                                           

                                                                                                      

Návrhová komisia: 

1. Bc. TÓČIKOVÁ 

2. Ján KULICH 

3. Mgr. Lenka SOJKOVÁ 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

11  za                                         - proti                                   - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                    Albert, Kamas neprítomní       

PROGRAM: 

1. Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu mesta Poltár za r. 2016 

2. Záverečný účet mesta Poltár za r. 2016 

3. Individuálna výročná správa Mesta Poltár za r. 2016    

4. Revitalizácia vnútrobloku sklárskeho sídliska Poltár 

5. Modernizácia technického vybavenia v Základnej škole, Školská 3, Poltár 

6. Revitalizácia odborných učební na Základnej škole, Slobody 2, Poltár 

7. Rozšírenie prenájmu nebytových priestorov v Dome služieb na Ul. družby v Poltári 

8. Kúpa pozemkov v Poltári na Ul. jarmočnej 

9. Odpredaj mestského pozemku pre Ing. Miroslava Macove 

10. Kúpa pozemkov na Ul. slobody v Poltári 

11. Dodatok č. 10 k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta Poltár Príloha č. 13 k Zásadám 

hospodárenia s majetkom Mesta Poltár 
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12. Schválenie podmienok verejnej obchodnej súťaže obsiahnutých v návrhu vyhlásenia 

verejnej obchodnej súťaže na uzavretie kúpnej zmluvy na predaj pozemkov pod radové garáže 

na Ul. 13. januára v Poltári 

13. Schválenie finančných prostriedkov na dodávku a montáž  chladiaceho zariadenia  do 

budovy polikliniky 

14. Odmenenie bezpríspevkových darcov krvi 

15. Kontrola hospodárenia s finančnými prostriedkami so zameraním na zákonnosť, 

hospodárnosť a efektívnosť vynakladania v prospech výchovno-vzdelávacieho procesu žiakov 

Základnej umeleckej školy v Poltári 

16. Plány činnosti mestskej rady, mestského zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky mesta 

17. Podanie návrhu na ocenenie celoživotnej práce Pavla Kapca In memoriam,  funkcionára 

mesta Poltár 

18. R ô z ne    

19. Diskusia 

20. Interpelácia 

21. Záver 

 

 Prišiel p. Kamas. 

 

Primátor mesta navrhol doplniť:  bod č. 5 Návrh na zmenu RO č. 1 

                                                      bod č. 18 Udelenie Ceny mesta pre ZUŠ 

                                                      bod č. 19 Prerokovanie návrhov na realizáciu projektov        

                                                                      participatívneho rozpočtu 

                                                     bod č. 20 Most Zelené - stavebná obnova 

 

Bc. Skýpala navrhol do bodu  r ô z n e  doplniť: 

                                                     Schválenie odmeny pre HK 

                                                     Za bod č. 10 doplniť Zámena nehnuteľnosti – zámer 

 

Mgr. Brisudová požiadala správu ZUŠ zaradiť skôr. 

 

Mgr. Jánošík požiadal zaradiť opravu ciest. 

 

primátor 

-je to v RO č. 1 

 

1. Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu mesta Poltár za r. 2016 

hlavná kontrolórka 

-stanovisko bolo doručené, zverejnené, prejednané na ekonomickej komisii. Výhrady boli 

vysvetlené. 

Odporúča schváliť záverečný účet bez výhrad. 

 

 UZNESENIE č. 33/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. BERI E  NA  VEDOM IE  

stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu mesta Poltár za rok 2016 
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2. Záverečný účet mesta Poltár za r. 2016 

Bc. Skýpala 

-bol prejednávaný na ekonomickej komisii Nezhoda čísla bola opravená. Bol odporučený 

schváliť bez výhrad. 

 

UZNESENIE č.34/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. SCHVAĽUJE 

1. Zostatok finančných operácií mesta za rok 2016 v sume 402 364,47 € použiť na 

tvorbu rezervného fondu podľa § 15 ods.1 písm. c) zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov  

12 za                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

 

 

2. Prevod disponibilného zostatku nasledovne: 

a) na rezervný fond vo výške        402 364,47 € 

 

12 za                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

 

      3. Výsledok hospodárenia za rok 2016 v súlade so zákonom č. 431/2002 Z. z.                   

o účtovníctve          v znení neskorších predpisov: 

Mestský úrad a rozpočtové organizácie                 307 546,89 € 

Príspevková organizácia                428,34 € 

 

12 za                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

4. Záverečný účet Mesta Poltár za rok 2016 v súlade s § 16 ods. 10 písm. a) zákona č.   

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov výrokom: 

 

„Celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad.“ 

 

12 za                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

3. Individuálna výročná správa Mesta Poltár za r. 2016    

UZNESENIE č. 35/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. BERIE NA VEDOMIE 
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individuálnu výročnú správu Mesta Poltár za r. 2016 

 

12 a                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

4. Revitalizácia vnútrobloku sklárskeho sídliska Poltár 

prednosta 

-má nadväznosť na pôvodnú revitalizáciu sídliska. Tak, ako sme to chceli, taká výzva nevyšla. 

Zaregistrovali sme výzvu týkajúcu sa zelene a enviromentálnych záležitostí. Sú čiastočne 

zakomponované chodníky, osvetlenie, zeleň, riešil sa priestor za tržnicou. Sú tam aj ovocné 

stromy, niekoľko ich tam muselo byť. Sú tam aj dva malé fitness kútiky. Keď by sa zrealizovali 

cesty a chodníky, ktoré tam ideme robiť a toto a vzniklo by pekné centrum. 

 

Mgr. Brisudová 

-MK na sídlisku je potrebné rekonštruovať, sú v dezolátnom stave. Hovoríme o vnútrobloku. 

600.000 je dosť vysoká suma. Ak sa nám to podarí zrealizovať, dúfa, že ľudia, ktorí tam žijú, 

budú mať veľkú radosť.  P. Hanusková podala návrh na fitness centrum na bývalom detskom 

ihrisku pred poliklinikou. Či by aj toto fitness zodpovedalo podobnému projektu ako dala p. 

Hanusková. Ďalej mala dotaz, či na tom mieste sa niečo plánuje. 

 

prednosta 

-podali sme žiadosť, kde je možné dostať do 13.000 €. Požiadali sme o nejaké prvky na toto 

miesto. Malo by tam byť nové ihrisko. 

 

Bc. Tóčiková 

-600.000 je dosť veľká suma. Mestu by už nemali vzniknúť náklady. 

 

prednosta 

-malo by to byť tak, isto ti to nepovie nik. Nikto nechce, aby bolo navýšené. 

 

primátor 

-môžu byť aj neoprávnené výdavky, ktoré môžu vyhodiť. Chodníky by nemali byť, potom 

povedali, že určité percento. 

 

prednosta 

-bude tam verejné obstarávanie 

 

Mgr. Jánošík 

-ak sa vyskytne niečo iné, aby sa to hneď riešilo, aby MsZ o tom vedelo. Bude tam stavebný 

dozor 

-či sa budú robiť cesty 

 

prednosta 

-určite  

 

Mgr. Jánošík 

-čo bude zahŕňať výzva 
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prednosta 

-slobodáreň, J, K  

 

Mgr. Jánošík 

-myslel, že celé sídlisko 

 

Bc. Tóčiková 

-navrhla vysadiť ešte dva – tri stromy v zábavnom štvorci 

 

prednosta 

-ešte máme nejaké peniaze na výsadbu. Ak sa rozhodne, vysadí sa tam na jeseň, ak tam budú 

žiť, lebo je tam betón. 

 

primátor 

-môžu sa aj črepníky 

 

Bc. Tóčiková 

-treba ešte nasadiť letničky, alebo kvitnúce stromy 

 

UZNESENIE č. 36/2017 
MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. SCHVAĽUJE 

1/ predloženie ŽoNFP za účelom realizáciu projektu „REVITALIZÁCIA VNÚTROBLOKU 

SKLÁRSKEHO SÍDLISKA realizovaného v rámci výzvy  IROP-PO4-SC431-2017-16“, 

ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta a platným programom rozvoja 

mesta;   

2/ zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

3/ zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s 

podmienkami poskytnutia pomoci max. vo výške 27 882,04 €.  

4/ zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta. 

12 a                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

5. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1  

prednosta 

-jedná sa o presun financií z rezervného fondu na rekonštrukciu MK, aby sme to mohli 

realizovať v krátkom čase 

 

UZNESENIE č. 37/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. S C H V A Ľ U J E  
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zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1  

 

V príjmovej časti rozpočtu:  

Ekon. klasifikácia 454          Suma  

- prevod z rezervného fondu 60 000,00  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu:  

Ekon. klasifikácia 700                           Suma  

- rekonštrukcia miestnych komunikácií 60 000,00  

 

12 a                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

6. Modernizácia technického vybavenia v Základnej škole, Školská 3, Poltár 

7. Revitalizácia odborných učební na Základnej škole, Slobody 2, Poltár 

prednosta 

-obidve školy sa zapojili do výzvy. Vypracované sú dva projekty. Spolufinancovanie je 5.520 € 

pre ZŠ, Ul. školská 

 

Mgr. Brisudová 

-odkiaľ dávme financie 

 

primátor 

-čo sa nechal balík na školstvo a riaditelia škôl sa dohodli, na čo sa financie využijú 

 

prednosta 

-míňajú si svoje peniaze 

 

Mgr. Brisudová 

-ak budú žiadosti na správu školských budov a my dáme na spolufinancovanie projektov, či 

nám niečo v rozpočte zostane, alebo či ho navýšime. Stretli sme sa s tým, že školy majú 

žiadosti na správu školských budov na ďalšie dofinancovanie a v tejto chvíli nevieme, koľko 

finančných prostriedkov nám zostane. Navrhla, aby sa to zosumarizovalo a aby sme 

rozmýšľali, čo budeme financovať z tých žiadostí ZŠ a MŠ. 

 

primátor 

-čo potrebujú teraz a v septembri sa s riaditeľmi zídeme, čo ďalej 

  

Bc. Skýpala 

-na ekonomickej komisii hovorili, že treba určiť jednotný postup pri prijímaní žiadostí. Volala 

mu p. Deáková, že ekonomická komisia má žiadosti. Na stavebnej komisii mala žiadosť zase 

MŠ. Bolo by treba určiť napr. že všetky žiadosti pôjdu na školskú komisiu, potom na 

stvavebnú a nakoniec na ekonomickú komisiu. 

 

p. Štrbová 

-urobila sumár žiadostí a to je 170. 312 €. Niektoré sú bez uvedených súm, hlavne MŠ, Ul. 

sklárska. Na spoluúčasť na projektoch je rozdelených 20.000 € z kapitálových výdavkov, 

z bežných 40.000, dokopy  60.000 na správu školských budov. 
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Bc. Skýpala 

-prvotne sa budú riešiť projekty 5 % spoluúčasť a potom by sa prerozdelilo ostatné. V MŠ, 

Sklárska je havarijný stav kanalizácie, bolo by to treba riešiť cez leto. 

 

p. Abelovská 

- p. Király povedal, že bude treba cca 1.000 €. Ak sa  schváli, tak by sa to robilo v auguste. 

 

prednosta 

-sú schválené 

 

Mgr. Brisudová 

-zdieľal ten istý názor, aby z mesta išli žiadosti na školskú komisiu, potom stavebnú 

a ekonomickú. V minulosti to tak fungovalo. 

 

Bc. Tóčiková 

-ak dáme návrh z komisie, aby bol správne pochopený zo strany riaditeľov škôl. Julko 

Slavkovský ostro vystúpil proti nej, že je zásadne proti rozvoju novej ZŠ. Ak stavebná komisia 

posúdi urgentný stav, oni to myslia dobre. Mali sme tri akcie, bola tam aj jedálenská podlaha 

v novej ZŠ. Sanáciu kotolne sme navrhli dofinancovať a povedali sme, že podlaha nie je 

v takom hroznom stave, ako budú financie. P. Slavkovský ostro vystúpil, že je proti obnove 

novej ZŠ. To tak nie je. 

 

UZNESENIE č. 38/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. S C H V A Ľ U J E  
- predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Modernizácia technického vybavenia  

Základnej školy, Školská 3, Poltár“, realizovaného v rámci výzvy č. IROP-PO2-SC222-2016-

13 na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na budovanie a zlepšenie 

technického vybavenia jazykových učební, školských knižníc, odborných učební rôzneho 

druhu v základných školách, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta a 

platným programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta;  

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške  

rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s  

podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. 5 520,54 EUR  

- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce;  

 

12 za                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

 

UZNESENIE č. 39/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. S C H V A Ľ U J E  
- predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Revitalizácia odborných učební na  

Základnej škole, Slobody 2, Poltár“, realizovaného v rámci výzvy č. IROP-PO2-SC222-2016-

13 na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na budovanie a zlepšenie 

technického vybavenia jazykových učební, školských knižníc, odborných učební rôzneho  
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druhu v základných školách, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta a 

platným programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta;  

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške  

rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s  

podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. 8 857,72 EUR  

- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce;  

 

12 za                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

8. Rozšírenie prenájmu nebytových priestorov v Dome služieb na Ul. družby v Poltári 

 

prednosta 

-p. Loch požiadal o prenájom ďalších dvoch nebytových priestorov 

 

UZNESENIE č. 40/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. S C H V A Ľ U J E 

 prenájom nebytových priestorov na Ul. družby č.481 (bývalý dom služieb) v Poltári o výmere 

28,8 m2 a po uvoľnení nebytové priestory o výmere 27 m2 pre firmu FLOWER expres s.r.o., 

Fučíkova 612/3, 98701 Poltár, IČO: 46807276. 

 

12 za                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

9. Kúpa pozemkov v Poltári na Ul. jarmočnej 

 

prednosta 

-občania využívajú pozemky ako chodník, preto majitelia chcú ich odpredať mestu 

 

UZNESENIE č.41/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. S C H V A Ľ U J E 

kúpu pozemkov v Poltári na Ulici jarmočnej  
výmere 30 m², druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, zapísaná na 

liste vlastníctva č. 1275 v katastrálnom území Poltár vlastníkov:  

- Jozefa Vrbiniaka, bytom Jarmočná 698/4, Poltár, v spoluvlastníckom  

podiele 4/6  

- Petra Vrbiniaka, bytom Jarmočná 698/4, Poltár, v spoluvlastníckom  

podiele 1/6  

- Janky Vrbiniakovej rod. Vrbiniakovej  bytom Jarmočná 698/4, Poltár,  

v spoluvlastníckom podiele 1/6  

za kúpnu cenu 1,00 EUR/m2. Celková výmera pozemku je 30 m2, kúpna cena za celkovú výmeru je 

30,00 EUR pre kupujúceho:  

Mesto Poltár, sídlo Železničná 489/1, IČO: 316 342, v spoluvlastníckom podiele 1/1.  

 

liste vlastníctva č. 1277 v katastrálnom území Poltár vlastníkov:  

- Jaroslava Kocúra a manželky  

- Anny Kocúrovej rod. Plavuchovej 
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obidvaja bytom Jarmočná 697/3, Poltár v bezpodielovom vlastníctve manželov  

za kúpnu cenu 1,00 EUR/m2. Celková výmera pozemkov je 18 m2, kúpna cena za celkovú výmeru 

je 18,00 EUR pre kupujúceho:  

Mesto Poltár, sídlo Železničná 489/1, IČO: 316 342, v spoluvlastníckom podiele 1/1. 
 

12 za                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

10. Odpredaj mestského pozemku pre Ing. Miroslava Macove 

  

prednosta 

-p. Macove požiadal o odkúpenie pozemkov v jeho dvore, aby si ich vysporiadal 

 

UZNESENIE č. 42/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. SCHVAĽUJE 

 prevod majetku mesta 

v zmysle § 9a) ods.8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, 

týkajúcich sa prevodu nehnuteľného majetku, pozemkov nasledovne: 

Pozemky sa nachádzajú na Ulici podhorskej v Poltári, katastrálne územie Poltár. 

Jedná sa o CKN parcely: 

č. 1107/4 o výmere 1m2, druh pozemku záhrady 

č. 1108/2 o výmere 36 m2, druh pozemku trvalé trávne porasty 

č. 1109/4 o výmere 98 m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria a 

č. 1107/5 o výmere 23 m2, druh pozemku záhrady, 

zapísané na liste vlastníctva č. 2356 vo výlučnom vlastníctve Mesta Poltár v podiele 1/1 pre: 

Ing. Miroslava Macove rod. Macove, bytom Poltár, Fučíkova 612/1, v podiele 

1/1 

za kúpnu cenu 1 EUR/m2. Celková kúpna cena za odkupované pozemky o výmere 158 m2 je 

158,00 € (slovom: jedenstopäťdesiatosem euro). 

 

11 za                                       - proti                          Pitliak sa zdržal hlasovania  

 

11. Kúpa pozemkov na Ul. slobody v Poltári 

prednosta 

-tri majiteľky sú ochotné odpredať pozemky mestu. Jedná sa o chodník, ktorý využívame roky 

a oni nemajú záujem inak s ním nakladať. 

 

Mgr. Brisudová 

-keď toto odkúpime, bude to celé mestské? 

 

Ing. Cifraničová 

-nie, ešte je tam kus, čo sa nedá vysporiadať. Sú tam nejakí mŕtvi-. 

 

Mgr. Brisudová 

-tá zadná ulička je v lepšom technickom stave, ako predná. Bolo by vhodné, keby to bolo celé 

mestské. 
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primátor 

-zmenil sa zákon, kde obce a mestá požiadajú, tak za 1 €, alebo bezplatne to prevádzajú 

v intraviláne 

 

 UZNESENIE č. 43/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. SCHVAĽUJE KÚPU 

novovytvorených parciel: 

- parcela č. CKN 2524/1, o výmere 69 m
2
, druh pozemku: zastavaná plocha, 

- parcela č. CKN 2524/2, o výmere 34 m
2
, druh pozemku: zastavaná plocha, 

vytvorených podľa geometrického plánu č. 32616881-059/2017 z parcely EKN č. 53/3, 

zapísanej na liste vlastníctva č. 1103, k.ú. Poltár a celkovej výmere 93 m
2 

v podielovom 

vlastníctve spoluvlastníkov: 

Kyzeková Božena r. Kurčíková, trvale bytom Sklárska 593/43, Poltár, 

spoluvlastnícky podiel: 1/3, 

Együdová Janka r. Bugáňová, trvale bytom Česká 407/28, R. Sobota, 

spoluvlastnícky podiel: 1/3, 

Garajová Mária, trvale bytom Sklárska 574/8, Poltár, 

spoluvlastnícky podiel: 1/3, 

za kúpnu cenu 2,00 EUR/m
2
, t.j. o celkovej cene 206,- EUR, pre kupujúceho: 

 

Mesto Poltár, sídlo Železničná 489/1, Poltár, IČO: 00 316 342 v spoluvlastníckom podiele 

1/1. 

 

12 za                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

12. Schválenie zámeny pozemku - zámer 

Bc. Skýpala 

-jedná sa o schválenie zámeru na zámenu nehnuteľnosti tak, ako vidíte v nákrese. Kolegyňa 

Tóčiková má pod našou cestou cca 90 m2. Chce požiadať mesto o zámenu pozemku pri 

kaštieli s tým, žeby chcela vymeniť aj tú kotolňu pri telocvični, tá rozpadávajúca sa budova. 

Prístup do tej budovy je len z jej pozemku. Chcela by to vymeniť s tým, že m2 nesedia, sú v jej 

neprospech. Ona má 90 m2 a tu je 70 m2 pozemok a tá nehnuteľnosť 50 m2. 

Odkúpila by to, alebo doplatila rozdiel. Myslí si, že aj pre Mesto by to bolo výhodné, lebo má 

vysporiadaný pozemok pod cestou a pozemok medzi telocvičňou a p. Dirbákovou a tá 

nehnuteľnosť viete v akom je stave. 

Bc. Tóčiková 

-núkala to mestu aj pred 3 rokmi. Bol problém, že medzi mestským pozemkom a pozemkom p. 

Dirbákovej sa nachádza studňa. Tá studňa by bola prístupná aj z mestského pozemku, aj 

z pozemku p. Dirbákovej. Aj keď telocvičňa je napájaná z druhej studni.. Ten pozemok je  
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v rámci jej dvora a starajú sa oň. Čo sa týka stavby, múry sú vo vnútri navlhnuté. Aj hokejisti 

si nedali do vnútra drevené mantinely, lebo mali tendenciu tam hniť. Omietka je opadnutá, 

nevetrá sa to. Už je tam podľa nej narušená statika 

prednosta 

-mohli by sme získať cca 150.000 € na opravu telocvične. Vôbec nie je isté, že to bude tá 

telocvičňa. 

Bc. Tóčiková 

-nebude sa zatepľovať strecha? 

prednosta 

-možno sa ani tá telocvičňa nebude robiť, kľudne to môže byť hala na sídlisku 

Bc. Skýpala 

-zámer sa mohol schváliť 

MUDr. Baník 

-či je to voľný pozemok, alebo aj pod budovou 

Ing. Cifraničová 

-aj pod budovou 

MUDr. Baník 

-záujemca sa stane vlastníkom pozemku pod našou budovou? 

Bc. Tóčiková 

-zámena sa týka aj nehnuteľnosti. Právnička povedala, že sa môže zameniť aj rôzna kultúra. 

MUDr. Baník 

-takže zamieňame časť 469. Menší problém mám, že dávame pozemok pod budovou aj 

nehnuteľnosť, zámenou za pozemok. 

Ing. Cifraničová 

-bude to m2 za m2 a budova? 

Bc. Tóčiková 

-áno 
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prednosta 

-táto budova má spoločnú stenu s telocvičňou. Mal dotaz, či ju chce búrať. 

Bc. Tóčiková 

-spadne to samé, buď tam niečo pristaviam 

prednosta 

-od tej budovy aspoň 1 m by malo mať mesto pozemok 

Bc. Tóčiková 

-ja už teraz Vás musím pustiť k údržbe 

MUDr. Baník 

-navrhol vyriešiť tú časť na 470 a druhú časť, ktorá susedí s budovou, riešiť potom 

Bc. Tóčiková 

-chcem robiť GP, musel by sa robiť na 2 x 

prednosta 

-GP urobiť tak, aby nebol až ku stene 

Ing. Cifraničová 

-na porade navrhovala 1 m  z každej strany 

Bc. Tóčiková 

-pri väčšine múru budete hraničiť so mnou 

 

UZNESENIE č. 44/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. SCHVAĽUJE 

zámer zámeny pozemkov v meste Poltár parc. č. 505/2 CKN k. ú. Poltár o výmere 91 m2 vo 

vlastníctve Martiny Tóčikovej za časť pozemku č. 470 CKN k. ú. Poltár s výmerou cca 70 m2 

a časť nehnuteľnosti parc. č. 469 CKN k. ú. Poltár o výmere cca 50 m2, obe nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Poltár. Presná výmera bude podložená v zmluve o výmene na základe 

geometrického plánu.  
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9 za                                     - proti                        3 sa zdržali hlasovania 

 

                                                                              MVDr. Balog 

                                                                              Kulich 

                                                                              Sitor 

       

13. Dodatok č. 10 k Zásadám hospodárenia s majetkom Mesta Poltár a Prílohu č. 13 k 

 Zásadám hospodárenia s majetkom Mesta Poltár 

prednosta 

-týka sa predaja bytov, ktoré sú vo vlastníctve mesta. Podľa zákona si mohol kúpiť nájomník 

za stanovenú cenu do konca minulého roka. Teraz zákon umožňuje navýšiť tú cenu o 100 %. 

Ing. Hájiček povedal, že všetci boli upovedomení minulý rok, tento rok zaplatia viac. 

 

Bc. Tóčiková 

-či je to fér 

 

primátor 

-je to v zákone 

 

prednosta 

-mesto môže ísť do trhovej ceny 

 

MVDr. Balog 

-dajme s účinnosťou od 1. 1. 2018, dovtedy vyzvať a platiť podľa starého 

 

Ing. Cifraničová 

-Ing. Hájiček vysvetlil, že tí, čo neodkúpili majú dlžoby. Oni nechcú, lebo by im nabehla 

exekúcia. 

 

Mgr. Jánošík 

-mohli by sme dostať zoznam ľudí, ktorí neodkúpili 

 

MUDr. Baník 

-páčil sa mu návrh s účinnosťou od 1. 1. 

 

primátor 

-od 1. 1. 2018 bude navýšenie o 100 %. Treba ich osloviť, že je možnosť odkúpiť ešte za starú 

cenu. 

 

UZNESENIE č. 45/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

       Dodatok č. 10 k Zásadám hospodárenia s majetkom Mesta Poltár a Prílohu č. 13 k 

 Zásadám hospodárenia s majetkom Mesta Poltár s účinnosťou od 1.1.2018. 

Žiadosť o prevod vlastníctva bytu podaná od 1.1.2017 do 31.12.2017 sa posudzuje podľa 

právnej úpravy platnej do 31.12.2016 

12 za                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 
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14. Schválenie podmienok verejnej obchodnej súťaže obsiahnutých v návrhu vyhlásenia 

verejnej obchodnej súťaže na uzavretie kúpnej zmluvy na predaj pozemkov pod radové 

garáže na Ul. 13. januára v Poltári 

prednosta 

-sú určené pravidlá, dopredu stanovené podmienky. Je to spracované prehľadne. Cena 

pozemku zdá sa vysoká, ale ten človek je odbremenený od všetkého: od stavebného povolenia, 

elektriky, MK, verejného osvetlenia. 

UZNESENIE č. 46/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

                   podmienky verejnej obchodnej súťaže 

obsiahnuté vo vyhlásení verejnej obchodnej súťaže na uzavretie kúpnej zmluvy  

v zmysle §9a) ods.1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, týkajúcich sa prevodu nehnuteľného majetku: 

 

pozemkov, ktorých Mesto Poltár je výlučným vlastníkom v celosti 1/1 v pomere k celku, 

nachádzajúcich sa v katastrálnom území Poltár, obec Poltár, vedené na liste vlastníctva č.1 

nasledovne: 

 

parc.č. CKN 1992/2 o výmere: 31 m
2
, druh pozemku: ostatná plocha, 

CKN 1992/3  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/4  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/5  29 m
2
,   ostatná plocha 

CKN 1992/6  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/7  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/8  31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/9  31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/10  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/11  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/12  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/13  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/14  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/15  30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/16  31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/17  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/18  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/19  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/20  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/21  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/22  31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/38  31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/39  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/40  29 m
2
,   ostatná plocha, 
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CKN 1994/41 o výmere: 29 m
2
,              druh pozemku: ostatná plocha, 

CKN 1994/42  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/43  29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/44  30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/45  31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/46  30 m
2
,   ostatná plocha 

CKN 1994/47  30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/48  31 m
2
,   ostatná plocha 

CKN 1994/49  31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/50  30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/51  30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/52  31 m
2
,   ostatná plocha 

CKN 1994/53  31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/54  30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/55  30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/56  30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/57  31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/58  31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/59  30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/60  30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/61  31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/29  28 m
2
,  zastavané plochy a nádvoria 

CKN 1994/30  26 m
2
,  zastavané plochy a nádvoria 

CKN 1994/31  26 m
2
,  zastavané plochy a nádvoria, 

CKN 1994/32  26 m
2
,  zastavané plochy a nádvoria, 

CKN 1994/33  26 m
2
,  zastavané plochy a nádvoria, 

CKN 1994/34  26 m
2
,  zastavané plochy a nádvoria, 

CKN 1994/35  28 m
2
,  zastavané plochy a nádvoria, 

o celkovej výmere 1 530 m
2
, 

 

podľa predloženého návrhu. 

 

11 za                         - proti                               - sa zdržal hlasovania 

                                                                       Mgr. Jánošík, Albert neprítomní 

 

15. Schválenie finančných prostriedkov na dodávku a montáž  chladiaceho zariadenia  do 

budovy polikliniky 

prednosta 

-keď sa dokončila poliklinika, vždy sa počítalo, že je tam miesto na dobudovanie klimatizácie. 

Regionálny úrad zdravotníctva napomenul, že bolo by  s tým niečo robiť. 

Dostali sme viac cenových ponúk. 

 

MUDr. Baník 

-konštatoval, že má dve potrubia na výmenu vzduchu a klimatizáciu.  Vo výpočte sa berú m3 

vzduchu. Či sa plánujú aj ambulancie. 

 

prednosta 

-spoločenské priestory a ambulancie tam, kde nie sú okná a lekáreň 
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Bc. Tóčiková 

-keď bude fungovať klimatizácia, či nebude odsávanie. Či to nebude problematické.  

 

prednosta 

-bude namontovaná regulácia, ktorá bude ovládať systém. Je to v rozpočte. 

 

Mgr. Jánošík 

-v projekte bola klimatizácia, prečo sa nezrealizovala 

 

MUDr. Baník 

-bola vzduchotechnika 

 

UZNESENIE č.47/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. SCHVAĽUJE 

finančné prostriedky v sume 41 000,00 € na dodávku a montáž chladiaceho zariadenia do 

budovy polikliniky č. 766/86 na Ul. sklárskej. 

 

12 za                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

16. Odmenenie bezpríspevkových darcov krvi 

 

UZNESENIE č. 48/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. SCHVA ĽUJE 
odmenenie bezpríspevkových darcov krvi, ktorí získali plaketu Dr. Jánskeho v r. 2016 nasledovne:  

Diamantová plaketa 50 €  

Zlatá plaketa 35 €  

Strieborná plaketa 25 €  

Bronzová plaketa 15 €  

Za humanitu, obetavosť a dobrovoľnú službu II. stupňa 70 €  

 

10 za                                         - proti                                       - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                  Bc. Tóčiková 

                                                                                                  Sitor 

                                                                                                 Albert             neprítomní 

 

17. Kontrola hospodárenia s finančnými prostriedkami so zameraním na zákonnosť, 

hospodárnosť a efektívnosť vynakladania v prospech výchovno-vzdelávacieho procesu 

žiakov Základnej umeleckej školy v Poltári 

 

hlavná kontrolórka 

-v rámci kontroly boli prekontrolované došlé faktúry, pokladňa. Čo sa týka úhrad, boli 

oprávnené výdavky. Výhrady boli k vyplácaným cestovným náhradám a pri niektorých 

cestovných príkazoch napr. pri jednom  zo strany primátora chýbal podpis na použitie 

súkromného motorového vozidla pre potreby školy. V jednom prípade nesúhlasil cestovný 

príkaz, kedy bolo poskytnuté auto z MsPS. Ku výkonu kontroly boli odoberané určité doklady. 
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Nemala informáciu o tom, že nejaká smernica v ZUŠ existuje. Zo stránky EPI, ktorú sme mali 

predplatenú aj na MsÚ, kde sú aktuálne zákony a smernice, si stiahla smernicu ohľadom 

vypracovania internej smernice o cestovných náhradách, kde jeden bod ako výhrada sa týka: 

Pracovná cesta je čas od nástupu zamestnanca na výkon práce do iného miesta ako je jeho 

pravidelné pracovisko vrátane výkonu práce do skončenia tejto cesty. Pracovná cesta nie je 

cesta zamestnanca z miesta trvalého pobytu na pravidelné pracovisko. Oprávnenie vyslať 

zamestnanca na pracovnú cestu majú vedúci zamestnanci spoločnosti. 

V správe bola daná písomná výhrada k tomu, že niektorí zamestnanci mali za pracovnú cestu 

považovanú cestu z miesta trvalého bydliska do miesta určenia, nie z miesta pravidelného 

pracoviska. Nebolo navrhnuté z jej strany opatrenie, postih, vrátenie finančných prostriedkov. 

Ohľadom cestovných príkazov boli výhrady aj tohto roku, že boli dávané opozdene, niektoré 

neboli podpísané. 

Nebol vyvodený žiadny postih ako na MsÚ, že pracovníci museli vracať stravné lístky, krátili 

sa  nadčasy. Bolo dané riešiť nástup na pracovnú cestu v smernici. Po doručení správy jej 

bolo oznámené, že smernica existuje a majú riešenie v internej smernici, že pracovná cesta 

ZUŠ, ako právny subjekt, určuje miesto nástupu a skončenie pracovnej cesty bydlisko 

zamestnanca. 

Postupovala podľa vzorovej smernice. P. riaditeľka dala svoje vyjadrenie. Správa bola 

predložená právničke mesta, ktorá sa stotožnila s výsledkami kontroly a navrhla predložiť na 

MsZ. Ak došlo k vyčísleniu, došlo to zo strany p. riaditeľky. Ak p. riaditeľka vyčíslila, tak asi 

k pochybeniu došlo. 

 

Mgr. Brisudová 

-ZUŠ pracuje hospodárne, efektívne, tvorivo a účelne nakladá  s finančnými prostriedkami. 

Nemá ani najmenšie pochybnosti, žeby ZUŠ urobila niečo nesprávne. Hlavná kontrolórka 

mohla v úvode požiadať o to, aby jej bola predložená smernica. Keď bola daná správa p. 

riaditeľka smernicu predložila. Zákon ukladá hlavnej kontrolórke vysporiadať sa 

s námietkami, preveriť opodstatnenosť a zohľadniť v správe. Cestovné príkazy, ktoré 

predložila riaditeľka ZUŠ, boli s jednou výhradou, podpísané primátorom mesta. Má pocit, že 

sa robí správa účelne. Keď už bola smrnica predložená, mohla to v správe napísať, že môže 

vycestovať z miesta trvalého bydliska a nie je to chyba. 

Potom prečítala vyjadrenie riaditeľky. ZUŠ má dochádzajúcich pedagógov. Robili to v zmysle 

legislatívy a prijatej smernice správne. Dala návrh, aby sa o správe hlasovalo a aby sa mohla 

vyjadriť riaditeľka. 

 

p. Slebodníková, riaditeľka ZUŠ 

-hlavná kontrolórka ich vyzvala na predloženie dokladov. Záverečná správa bola 16. 5. Ku 

všetkým námietkám preštudovala výklady, zákony a požiadala právnikov. V zákone je 

uvedené, že začiatok a koniec cesty môže byť pracovisko, môže byť obec, alebo aj miesto, kde 

sa zamestnanec nachádza. Zamestnávateľ má povinnosť prihliadať na oprávnené záujmy 

zamestnanca. Hlavná kontrolórka si až potom vyžiadala smernicu a pracovný poriadok. 

Smernica je z r. 2012. Na podnet školského úradu už niekoľko krát boli obvinení z nejakých 

záležitostí, čo sa nikdy nepotvrdilo. Zamestnanci robia veľa vecí zadarmo. Sama si vyčíslila 

námietky. Bolo to 6, 39 €. 

Nikto ju nepozve na konfrontáciu. Mesto je informované zo školského úradu, čo sa odlišuje od 

skutočnosti. To, čo sa deje, neprispieva k dobrej atmosfére, narušujú sa medziľudské vzťahy. 
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primátor 

-nerobí žiadne rozdiely medzi riaditeľmi. Sme vo funkcii, kde musíme znášať aj dôsledky. 

 

p. Slebodníková, riaditeľka ZUŠ 

-v poslednom čase sú útoky zo strany školského úradu a vyzýva školský úrad, aby sa nad tým 

zamyslel, lebo ona chce so všetkými školami spolupracovať dobre 

 

primátor 

-to sú viac menej osobné útoky a nepatrí to na MsZ 

 

hlavná kontrolórka 

-boli to len výhrady, netreba to spájať s výsledkami školy a určité nedostatky. Škola je na 

úrovni, ktorú nám môžu závidieť. Netreba to brať osobne. 

 

Bc. Tóčiková 

-p. riaditeľka uznala určité nedostatky. Dúfa, že hlavná kontrolórka je hrdá, akým spôsobom 

urobila kontrolu a dúfa, že ju a školský úrad naplnila forma, akou to urobili. 

 

UZNESENIE č. 49/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 
I. NEBERIE NA VEDOMIE 

Záznam z kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami so zameraním na zákonnosť, 

hospodárnosť a efektívnosť vynakladania v prospech výchovno-vzdelávacieho procesu žiakov 

Základnej umeleckej školy v Poltári v r. 2016 
 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby záznam z kontroly bol vzatý na vedomie? 

5 za                                             6 proti                                     l sa zdržal hlasovania 

Račko                                         Bc. Skýpala                             Mgr. Jánošík 

MVDr. Balog                             Mgr. Brisudová  

MUDr. Baník                             Pitliak  

Kulich                                        Bc. Tóčiková       

Sitor                                           Mgr. Sojková 

                                                   Kamas    

 

18. Plány činnosti mestskej rady, mestského zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky mesta 
Mgr. Jánošík 

-navrhol doplniť do plánov termíny: 21. 9., 19. 10., 16. 11. 

 

primátor 

-možno bude aj začiatkom decembra 

 

UZNESENIE č. 50/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. SCHVAĽUJE 

plány činnosti mestskej rady, mestského zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky mesta 

na II. polrok 2017 

 

12 za                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 
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19. Podanie návrhu na ocenenie celoživotnej práce Pavla Kapca In memoriam,  

funkcionára mesta Poltár 

Prednosta 

-ZO KSS podala návrh na ocenenie celoživotnej práca Pavla Kapca, funkcionára mesta. 

V návrhu je  zahrnutý celý pracovný život ako funkcionára, Žiadosť je prerokovaná 

opakovane, naposledy nedošlo k záveru. 

 

p. Pitliak 

-nesúhlasí, aby sa cena udelila. Nemá nič proti tomu , čo p. Kapec v meste a v regióne urobil. 

Má tam patričné zásluhy. Reprezentoval režim, ktorý tu násilne vyvlastňoval ľuďom majetok, 

zatváral ľudí za politické presvedčenie, obmedzoval ľuďom slobodu vyznávať vierovyznanie, 

strieľal vlastných ľudí na hraniciach a zakazoval im slobodne cestovať. Toto keby povedal za 

vlády toho režimu, tak je v Ilave, alebo Leopoldove. Preto si váži demokraciu. Človek, ktorý 

zdieľal ideológiu vraždenia vlastných ľudí na hraniciach, perzekuovanie ľudí za názor 

a kradnutie ľuďom majetku, ktorý pracne nadobudli, si nezaslúži toto. Neberie mu zásluhy 

o rozvoj okresu. Vyplývali z toho, že bol člen určitej strany a mal možnosť, aby sa to 

zrealizovalo, ale reprezentoval režim, proti ktorému zásadne je. 

 

Bc. Tóčiková 

-navrhli sme, aby mu bola udelená cena primátora 

 

primátor 

.nesúhlasili, aby bola cena primátora, to môže udeliť aj bez MsZ, ale dali žiadosť na cenu 

mesta 

 

p Ivan Garaj, občan 

-p. Kapec nerobil pre primátora, ale pre mesto Poltár. P. Pitliak, my neoceňujme spoločnosť, 

ktorá vtedy bola. My oceňujeme človeka, ktorý niečo pre Poltár urobil. Čo ste Vy urobili pre 

Poltár doteraz? Ja som toho človeka poznal. Viete, čo sa za jeho pôsobenia urobilo? 

 

p. Mokoš 

-mal dotaz, či sa hodnotí práca človeka, alebo politická príslušnosť 

 

p. Pitliak 

-činnosť pre mesto je v poriadku. Bol člen strany, ktorá robila to, čo menoval. Bol 

reprezentant. To znamená, že sa s tým stotožnil. Nesie spoluzodpovednosť. 

 

prednosta 

-z počutia počul toho dosť. Nechce obhajovať žiadny režim. Vyrástol v ňom. Tak isto sa dajú 

nájsť chyby, ako aj pochváliť. Koľko krát bola už odovzdaná cena mesta? Nebolo to ani raz, 

ani dva krát. Nikdy to nebol mladý človek, ktorý by si bývalú éru nepamätal. A nikdy to nebol 

človek, ktorý by nebol býval členom strany, ktorú tu p. Pitliak napáda. Bola to strana, ktorá 

vtedy nejakým spôsobom fungovala a bol systém, kde 90 % ľudí v tých funkciách, ktoré 

zastupovali a mali možnosť niečím prispieť, tak tam boli. 9 z 10, ktorí za posledných 20 rokov 

dostali cenu mesta, boli členmi tejto strany a rovnako dostali Cenu mesta Poltár. 

Z rozprávania rodičov a ľudí vie, že to bol človek ktorý pre toto mesto urobil veľa. 
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UZNESENIE č. 51/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. NESCHVAĽUJE 

udelenie Ceny mesta Poltár 

pre 

Pavla KAPCA,  In memoriam 

bývalého funkcionára mesta Poltár 

za celoživotnú, spoločensko – politickú prácu a za jeho životné aktivity v prospech rozvoja 

mesta Poltár a kvality života občanov Poltára a okolia /roky 1952-1976/ 

 

Hlasovanie: Kto je za návrh? 

5 za                                         1 proti                                  4 sa zdržali hlasovania 
Račko                                                                                         Mgr. Jánošík 

MVDr. Balog                                                                             Mgr. Brisudová  

MUDr. Baník                             Pitliak                                     Mgr. Sojková 

Kulich                                                                                        Bc. Tóčiková       

Sitor                                                                                                                                          

                                                          Kamas, Bc. Skýpala,  Albert   neprítomní                           

Návrh nebol schválený. 

 

20. Udelenie Ceny mesta Poltár pre ZUŠ 

 

Mgr. Brisudová 

-mesto Poltár si pripomína 715. Výročie prvej písomnej zmienky z r. 1302. Je to dobrá 

príležitosť na to, aby sme ocenili inštitúcie, ktoré si toto ocenenie za šírenie dobrého mena 

mesta zaslúžia. Jednou z týchto inštitúcií je ZUŠ. Pôsobí tu 43 rokov. ZUŠ si sama vychováva 

pedagógov, ktorí následne ako učitelia pôsobia na jej pôde. Za obdobie posledných troch 

rokov zlepšila podmienky priestorové i materiálne. Pôsobí v 6 elokovaných pracoviskách. 

Okrem hudby a koncertov, ktoré sa odohrávajú na pôde školy, mnoho je aj v kultúrnom dome. 

P. riaditeľka vedie regionálne metodické združenie – 14 umeleckých škôl. Počet žiakov stúpa, 

je 21 pedagógov. Majú aj medzinárodné ocenenia. Potom vymenovala akcie, ktorých sa 

zúčastňujú.  

Tento návrh na ocenenie podporili aj občania svojimi podpismi a kultúrna komisia. 

 

UZNESENIE č. 52/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. SCHVAĽUJE  

udelenie Ceny mesta Poltár  

pre  

Základnú umeleckú školu v Poltári  

za výnimočný prínos v oblasti umeleckého vzdelávania,  

reprezentáciu a dosahovanie vynikajúcich výsledkov  

v regionálnych a celoslovenských súťažiach  

a šírenie dobrého mena mesta Poltár v Slovenskej republike a v zahraničí  

Cena mesta Poltár bude udelená na slávnostnom zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

v mesiaci september 2017 počas Dní mesta.  

 

11 za                                             - proti                              - sa zdržal hlasovania 

                                                                                             Kamas, Albert neprítomní 
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21. Rozdelenie participatívneho rozpočtu na podporu projektov  

 

Mgr. Brisudová 

-privítala predkladateľov projektov a následne prečítala časť dôvodovej správy. 

Konštatovala, že bolo predložených 14 projektov, ktoré boli prekonzultované v komisiách. 

Úspešné projekty by mali byť zrealizované do konca decembra. 

Prezentácia projektov je zaznamenaná na kamere. 

 

Bc. Točiková 

-poďakovala navrhovateľom projektov. Konštatovala, že rastie záujem o participatívny 

rozpočet a na budúci rok by chceli navýšiť čiastku. 

Potom predložila návrh na uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 55/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I.. SCHVAĽUJE  

rozdelenie participatívneho rozpočtu na podporu projektov nasledovne: 

Názov projektu                      Predkladateľ                      Rozpočet               Poznámka 

Altánok pre deti                     Karol Švingál                                                 Altánok 

Oddych seniorov                   Eva Kubejová                                                 Altánok 

Rekonštrukcia zvonice                                                                                 Elektrifikácia zvonov 

v Zelenom                             Mgr. Marek Szabó                                               

Hrajme sa bezpečnejšie        Eva Dudášová                                               Detské ihrisko  

 

11 za                                             - proti                              - sa zdržal hlasovania 

                                                                                             Kamas, Albert neprítomní 

 

22. Most Zelené  - obnova 

prednosta 

-po jednaní primátora a zamestnancov na Pamiatkovom ústave sme dostali najväčšiu dotáciu 

zo všetkých žiadostí na Slovensku. Dostali sme 132.900 €. Dali nám podmienku 5 % 

z rozpočtovej ceny, nie z výšky dotácie. Cca 20.000 € nás to bude stáť a príspevok 

z Ministerstva kultúry SR 132.900 € s tým, že tieto finančné prostriedky musia byť vyčerpané 

do konca roka 2017.Dáme si pozor, aby sme oslovili také firmy, ktoré sa takouto činnosťou 

zaoberajú. 

 

primátor  

-20.000 nie je konečná suma. Projektant, ktorý navrhol, že treba spraviť stĺpy, bolo 

rozpočtovaných 257.000 € a dali nám 133.000 €. Musíme osloviť projektanta, aby nám vyňal 

havarijný stav, ktorý je na tie stĺpy, aby to neodniesla voda a konečná suma bude potom. 

Budeme informovať na najbližšom MsZ, keď si to všetko prejdeme. 

 

prednosta 

-projekt je rozdelený na dve časti 

 

Bc. Tóčiková 

-budeme sanovať a možno nám niečo vyskočí, možno nie, ale nedostanem sa na sumu 393.000 

€ 
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UZNESENIE č. 53/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. S C H V A Ľ U J E  
spolufinancovanie projektu MOST CESTNÝ, ÚZPF 528/0, k. ú. Zelené, 987 01 Poltár - 

stavebná obnova najmenej vo výške 5 %, t.j. 19 694 eur z celkového rozpočtu projektu vo 

výške 393 888 eur.  

 

11 za                                             - proti                              - sa zdržal hlasovania 

                                                                                             Kamas, Albert neprítomní 

23. Kúpa pozemkov Slaná Lehota 

 

prednosta 

-jedná sa o ponuku p. Cienikovej. Keď sme sa uchádzali o financie z Eurofondov na 

kanalizáciu, bola s ňou uzavretá zmluva o budúcej zmluve ku konkrétnemu projektu. Oslovila 

nás, či nemáme záujem. Na kanalizáciu nespĺňame podmienky, ale v budúcnosti sa môžu 

zmeniť. Jedná sa o 1.000 m2. Na nákup pozemkov je schválených 10.000 €, ale treba aj tak  

uznesenie na kataster. 

 

UZNESENIE č. 54/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. SCHVAĽUJE 

kúpu pozemkov parcely: 

CKN č. 298/2, druh pozemku trvalý trávnatý porast o výmere 713 m
2
, vedený na liste 

vlastníctva č. 1565 v katastrálnom území Slaná Lehota, 

CKN č. 298/3, druh pozemku trvalý trávnatý porast o výmere 167 m
2
, vedený na liste 

vlastníctva č. 1565 v katastrálnom území Slaná Lehota, 

CKN č. 298/4, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 120 m
2
, vedený na liste 

vlastníctva č. 1565 v katastrálnom území Slaná Lehota, 

o celkovej výmere 1000 m
2
, 

vo vlastníctve: 

Miriam Cieniková r. Šuchorová, Slaná Lehota 20, 987 01 Poltár. 

za kúpnu cenu za celkovú výmeru 3320,00 EUR, 

pre kupujúceho: 

Mesto Poltár, sídlo Železničná 489/1, 987 01 Poltár, 

IČO: 00 316 342 v spoluvlastníckom podiele 1/1. 

 
11 za                                             - proti                              - sa zdržal hlasovania 

                                                                                             Kamas, Albert neprítomní 

24. RO č. 2 

 

UZNESENIE č. 56/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. SCHVAĽUJE  

 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2 

V príjmovej časti rozpočtu: 
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Ekon. klasifikácia 454                     Suma 

prevod z rezervného fondu    41 000,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 700                   Suma 

chladiace zariadenie do polikliniky     41 000,00  

10 za                                             - proti                              - sa zdržal hlasovania 

                                                                               Mgr. Brisudová, Kamas, Albert neprítomní 

 

25. Asfaltovanie MK od Kanadskej ul 

 

primátor 

-prišli podklady za MK od Kanadskej ul. po družstvo. Idú asfaltovať. Medzi chodníkmi 

a cestou sú obrubníky. 

 

prednosta 

-upozornil nás na to p. Čičmanec. Bude to realizované VÚC od Kanadskej smerom na 

Rimavskú Sobotu asi po križovatku na Prievranu. Tam, kde je obrubník vypadnutý, 

nezakončia nijak. Tie, ktoré sú rozpadnuté obrubníky a vchody do domov, ktoré nie sú 

v takom stave, ako by mali byť, tak ich treba upraviť. V Rovňanoch robí p. Budáč. Bol to 

pozrieť a poslal cenovú ponuku, ktorú prednosta prečítal. Jedná sa o cca 5.000 €. Začiatkom 

augusta by to malo byť realizované. 

 

p. Štrbová 

-na opravu MK máme schválených 15.000 €. Z toho môžeme dať 5.000 a ku koncu roka, ak 

bude málo, presunieme tam. 

 

prednosta 

-potom to berte ako informáciu. Ak bude málo, ku koncu roka požiadame. 

 

26. Schválenie odmeny pre HK 

Bc. Skýpala 

-bol na ekonomickej komisii , ku koncu boli tam MUDr. Baník, on a p. Vrabcová, kde došli 

k záveru, žeby si na konci funkčného obdobia zaslúžila odmenu HK . Potom prečítal návrh na 

uznesenie.  

 

Bc. Tóčiková 

-aká suma vychádza 

 

primátor 

30 %  z ročného platu je do 5.000 
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Mgr. Brisudová 

-3 členovia ekonomickej komisie je málo na prijatie uznesenia za komisiu. Čo sa týka kvality 

výkonu práce, poukázala na to, že HK v r. 2015 a 2016 bola často na PN a čerpala si 

dovolenku, na ktorú má nárok. V r. 2015 to bolo 4, 3 mesiaca a v r. 2016 - 7 mesiacov. To je 

dosť  Pri hlasovaní sa zdrží, pretože 5.000 € v takejto situácii v akej je mesto, občania by 

radšej videli, aby sa robili cesty, chodníky, aby sa prispievalo do exteriéru mesta. Aby sme 

v tomto čase dávali odmenu, považuje za neadekvátne a tiež aj výšku odmeny. 

 

UZNESENIE č. 57/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I .NESCHVAĽUJE 

odmenu hlavnej kontrolórke v zmysle § 18, c/, ods. 5 Zákona č. 369/90 o  obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov za kvalitné vykonávanie pracovných činností počas funkčného 

obdobia vo výške 30 % z mesačného platu hlavnej kontrolórky za obdobie 12 mesiacov, ktorá 

bola navrhnutá na vyplatenie vo výplatnom termíne za mesiac jún 2017 

 
Hlasovanie: 

Kto je za odmenu hlavnej kontrolórky tak ako je uvedené vyššie? 

 

6 za                                          1 proti                            5 sa zdržali hlasovania 

Račko                                     Bc. Tóčiková                   Pitliak 

MVDr. Balog                                                                Mgr. Sojková 

Kulich                                                                           Mgr. Jánošík 

Sitor                                                                              Kamas 

MUDr. Baník                                                               Mgr.Brisudová 

Bc. Skýpala  

 
27. R ô z n e 

prednosta 

-podlaha v športovej hale je v zlom stave. Volejbalisti robili prieskum, koľko by stála. Bytex 

Kysucké Nové Mesto dalo ponuku na 28.572. Druhá ponuka je na 18.266 a domaľovanie čiar 

ďalších 2.000 €, cca 20.000. 

Požiadali sme cez projekt, čo sa týka tepelnej úpravy, uvidíme, ako to dopadne. Tretia ponuka 

je na 41.000 €. 

 

primátor 

-to je komplet 

 

Bc. Skýpala 

-tá najnovšia ponuka je na celú plochu. Bude to ešte v komisiách. 

 

Bc. Tóčiková 

-dozorná rada na MsPS odporučila finančné prostriedky na zakúpenie: 

3 ks bezpečnostných kamier, ktoré by boli aj na vstup                                                                 

1.000 € 
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šmýkalka                                                                                                       112  € 

14 ks slnečníky /54 €/1 ks/                                                                           756 € 

elektronický panel na zobrazenie teploty vody, vzduchu a času               1.000 € 

p. Štrbová 

-osobitný príjemca máme rozpočtovaných 140.000, skutočnosť vlani bola 166.687 € 

 

UZNESENIE č. 58/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I.. SCHVAĽUJE  

finančné prostriedky na zakúpenie: 

3 ks bezpečnostných kamier                                                                       1.000 € 

šmýkalka                                                                                                       112  € 

14 ks slnečníky /54 €/1 ks/                                                                           756 € 

elektronický panel na zobrazenie teploty vody, vzduchu a času               1.000 € 

12 za                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 

Bc. Tóčiková 

-p. Király dal ponuku  na ohrev vody cca 24.000. Jednalo by sa o solárny systém. Tepelné 

čerpadlo vychádzalo na 100.000 €. 

-potom navrhla Súťaž o najkrajšiu predzáhradku a najkrajší kvetinový balkón - II. ročník. 

UZNESENIE č. 59/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I.. SCHVAĽUJE  

Súťaž o najkrajšiu predzáhradku a najkrajší kvetinový balkón - II. ročník. 

Mesto Poltár vyhlasuje súťaž o najkrajšiu predzáhradku a najkrajší kvetinový balkón. 

Sériu súťažných fotografií môžu záujemcovia zasielať na e-mail: redakcia@poltar.sk 

v počte minimálne 2ks a max. 10ks fotografií. 
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K fotografiám treba uviesť nasledovné informácie: 

• meno a priezvisko majiteľa predzáhradky, alebo kvetinového balkóna 

• adresu odosielateľa 

• miesto, kde sa súťažné objekty nachádzajú (platí v prípade inej adresy ako je 

odosielateľova) 

Súťažné fotografie môžu záujemcovia posielať v čase od 1. júla do 30. septembra 2017. 

Vyhodnotenie súťaže bude 16. októbra 2017. 

Ceny najkrajšia predzáhradka: 

1) miesto 150,- € 

2) miesto 100,- € 

3) miesto 50,- € 

Ceny najkrajší kvetinový balkón: 

1) miesto 150,- € 

2) miesto 100,- € 

3) miesto 50,- € 

Súťaže sa môžu zúčastniť len predzáhradky a balkóny v meste Poltár, Slaná Lehota, Zelené, 

Prievrana a Hájiky - Maky 

12 za                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

 
Bc. Tóčiková 

-na stavebnej komisii mali petičnú akciu za MK Zelené, navrhla to urobiť, keď sa bude robiť 

MK na sídlisku 
 

primátor 

--nemôžme presiahnuť 180.000 

 

Bc. Tóčiková 

--ľudia si kupujú na vlastné náklady štrk, vytápa ich. Poprípade, keď sa bude brať asfalt, 

osloviť aj IT. 
 

p. Pitliak 

--je to tam zúfalé, treba s tým niečo robiť. Ako vidí, financie zrejme nebudú. 
 

primátor 

-asfalt, ktorý sa bude vyberať okolo b. „K“ tohto roku, môžeme použiť a na budúci rok naplánovať do 

rozpočtu. Teraz len zaplátať. Pošleme VPP, aby im dážď do dvorov nešiel a aby vyčistili jarok. IT 

môžeme osloviť tiež. 

prednosta 

-okolo činžiaku je liaty asfalt, môžeme vymeniť 
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MUDr,. Baník 

-verejne poďakoval tým, ktorí 18. 1. vstúpili do TJ a bojujú za záchranu TJ. Prešiel pol rok 

a napriek neschválenému rozpočtu a prvý príjem verených peňazí bol v polke apríla, začali 

s prípravami 20. 1.  Podarilo sa prekonať ťažké obdobie. 18. 6. sa nám podarilo súťaž pre TJ 

zachrániť. Sme zaradení do IV. ligy skupina JUH. Sme tretie najúspešnejšie družstvo jarnej 

sezóny. V rámci tabuľky sme skončili 4. od konca. 

Mgr. Brisudová 

-budeme sa snažiť dať do poriadku MK na sklárskom sídlisku, len aby sme nezabudli na 

bezbariérový vstup 

-smerom na České Brezovo treba dať do poriadku chodník od železničného priecestia. Dlažbu 

máme k dispozícii a urobiť to vo vlastnej réžii. 

-pripomenula, že: 

 do rozpočtu sme zaradili vybudovanie bezbariérového vstupu do Krištáľu, aj do COOP 

Jednoty by bolo treba 

- za klimatizáciu v sobášnej miestnosti 

primátor 

-do sobášnej miestnosti navrhujú zariadenie na výmenu vzduchu, namiesto klimatizácie. Za 

elektriku sme dali zmapovať firme, uvažujeme  s úsporným osvetlením. 

-STRABAG pripravuje cenovú ponuku na chodník na Ul. slobody, bude to cca 50.000 €. 

Chodník by sa mal urobiť aj na Poľnej ul. ako sa ide ku ihrisku. Materiál by mal byť z MsPS. 

250 m2 majú a cca 1.000 m2 treba urobiť. 

Bc. Točiková 

-rekuperácia neochladí natoľko v sobáške, kúpme radšej klimatizáciu. V rozpočte je na to 

3.000 €. 

Mgr. Jánošík 

 -priestor, kde sa parkuje pred ZŠ, na Ul. slobody treba zrekonštruovať a taktiež vedľa     

  cestu, kde sa zásobuje kuchyňa 

-navrhol tiež skultúrniť asfaltové ihrisko vzadu 

-separácia zberu neplní účel, treba ľudí motivovať 
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primátor 

-s výchovou treba začať už v MŠ. V združení pripravujú projekt, bolo by to na kartu. Čakalo 

sa na výzvu na kompostéry, ale je limitovaná, tak mesto Poltár a Kokava ideme do toho sami. 

Robí to okolo 150.000. 

Bc. Tóčiková 

-dokedy budeme držať byty na sklárskom internáte 

primátor 

-dnes volal Pór, že čo so sklárňami. Aby sme nehnuteľnosti previedli na seba, nemusia platiť 

dane. Prichádza mesačne o 15.000 €. Za byty je v zmluve a oni to zablokovali. Ak mesto 

preberie sklárne, zmluva padne. 

Bc. Tóčiková 

-čo je so sklom pre múzeum 

primátor 

-s majiteľom sa dohodol, že ostane v sklárňach a keď bude múzeum, tak zoberieme 

Bc. Tóčiková 

-na Ul. obrancov mieru chcú spísať petíciu za retardéry 

primátor 

-treba navrhnúť do rozpočtu na budúci rok 

prednosta 

-financie na udržiavanie MK máme 

primátor 

-na Prievranu a k záhradkám sa robia cesty a chýba ešte 10 fúr 

p. Račko 

-navrhol na chodník na Ul. slobody dať iba 2 – 3 cm asfaltu 

p. Kamas  

-bol na výjazdovom zasadnutí VÚC, za mesto nebola podaná ani jedna žiadosť na financie 
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prednosta 

-na čo sa dalo žiadať 

primátor 

-v piatok sme sa so starostami dohodli, čo sa bude v pondelok schvaľovať. O 200.000 dávajú 

na cesty viac do okresu vďaka poslancom. 

MUDr. Baník 

-na zasadnutí MsZ bola MUDr. Baníková so svojimi projektami, prečo sa p. Kamas neopýtal 

jej? 

p. Štefančík 

-upozornil na to, že za bl. „E“ je neodvezená pokosená tráva 

-mal dotaz, či sa plánuje  s rekonštrukciou za bl. „E“ 

primátor 

.nie, lebo to nedovolia financie 

p. Abelovská, riaditeľka MŠ 

--upozornila na prepadnutý kanál pred MŠ, p. Király ho môže robiť v auguste 

-požiadala o drevený obrubník okolo pieskoviska, deti nemôžu sedieť na betóne 

-bolo by potrebné zakúpiť klímu, kým sú deti vonku, aby sa schladilo, stála by cca 600 € 

Mgr. Slavkovský, riaditeľ ZŠ, Ul. slobody 

-poďakoval za financie na projekt, oddychovú zónu deti využívajú 

-do zásad navrhol zakomponovať, že projekt môže podať subjekt raz za dva roky, aby sa 

investovalo na pozemky mesta 

-čo sa týka príspevku p. Tóčikovej, nikdy nespomenul, že je proti škole. Reagoval na to, že si 

dal svojvolne urobiť podlahu, čo nebola pravda. 

Bc. Tóčiková 

-čo sa týka participatívneho rozpočtu, mysleli na to, že nebudú žiadať MŠ a ZŠ, ale občania. 

Vtedy na stavebnej komisii bolo, že máme vybrať prioritne, vyasfaltovanie areálu pred MŠ 

bolo 35.000 € a na všetko bolo 50.000 €. 





                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

 

 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

napísaná na zasadnutí MsZ v Poltári 

konané dňa 22. 6. 2017 

 

 


